
Aabenraa Rideklub 

Mødet i bestyrelsen den 31. maj 2017 kl 19:30 i rytterstuen 

 

Deltagere: Solvejg, Annette, Lisbeth, Pia og Hans Henrik  

 

1. Siden sidst  

Solvejg redegjorde for en aftale, der er indgået med hallbestyrelsen, hvorefter banekort for hallens 
opstaldere betales i december 2017. Der vil være tale om ca. kr. 50.000. 

 
Solvejg deltog i hallens generalforsamling. Der blev fremlagt et regnskab for 2016 udvisende et overskud 
på 70.000. Bestyrelsen blev endvidere opfordret til at tage en beslutning om det længe drøftede 
staldbyggeri og udarbejde forslag, til hvorledes der skaffes finansiering.  
 
Pga. tømrerens sygdom er opsætningen af det indkøbte spejl forsinket. 

2. Sprinkleranlæg 

Peter og Solvejg har fået sprinkleranlægget i den store hal til at fungere tilfredsstillende. Udgiften til rør 
og andre materialer vil løbe op i ca. 12.000 kr.  

3. Trailer til dommertårn 
 
Solvejg bemyndigedes til at skaffe et brugt chassis fra en trailer eller en campingvogn samt få det 
monteret på dommertårnet, så det kan flyttes, når det ikke er i brug.  
 

4. Endagsbanekort 
 
Besluttet at indføre gæstekort som giver mulighed for at ride i hallen 1 dag uden at være medlem og på 
heste, for hvilke der ikke er betalt banekort. Prisen skal være 100 kr. Der skal betales med MobilePay 
eller ved bankoverførelse. 
 

5. Møde med hallen (med visionær dagsorden) 
 
Lisbeth og Solvejg indkalder til fællesmøde med hallens bestyrelse den 25. august 2017 kl. 19 hos 
Lisbeth. Solvejg og Lisbeth udarbejder en dagsorden for mødet. Der købes mad ude fra. 
  

6. Arbejdsdagsopgaver 
 
Stævneudvalget opfordres til at oplyse, hvilke opgaver der er behov for at få udført med henblik på 
gennemførelse af det næste stævne. Endvidere må der i den forbindelse redegøres for, hvilke redskaber 
og værktøjer der er behov for at tilvejebringe. 
 

7. Evt. 
 
Vandtrykket er meget lavt. HH vil nævne det for Viggo ved førstgivne lejlighed. 
 

Den 4. juni 2017  
 
Hans Henrik 


